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R O M Â N I A                                    

JUDEŢUL BACĂU 

MUNICIPIUL ONEŞTI 

CONSILIUL LOCAL  
Nr. 36541/14.06.2024 

 

PROCES – VERBAL 
 

 

 

Încheiat astăzi, 05 iunie 2024, în cadrul şedinţei extraordinare a Consiliului local al 

municipiului Oneşti, la care au răspuns prezent toți cei 21 consilieri locali aflați în funcție. 

Ședința este declarată legal constituită.  

La apelul nominal făcut de președintele de ședință, d-na Siclaru Dana-Cerasela, 

desemnată prin Hotărârea Consiliului Local nr. 323/18 decembrie 2023, au răspuns prezent 

toți cei 21 de consilieri locali aflați în funcție, dintre care 12 consilieri locali prezenți în 

sala de ședințe (Jitaru Adrian, Roșca Sorin, Cimpoeșu Gheorghe, Popescu Carmen, Maxim 

Miluță, Zarzu Octavian Ciprian, Botezatu Maria, Dobrea Costel, Bujor Dumitru Marcel, 

Sticlaru Dana-Cerasela, Aanei Ileana și Doboș Sergiu Mihail) și 09 consilieri prin sistem 

online audio – video (Jilcu Adrian, Moraru Marian Dorin, Pașcu Apăvăloaie Elena, 

Sergentu Adrian, Orhean Ionuț, Agapi Alexandru Corneliu, Andronache Nicolae Tudor, 

Dumitru Mihai și Doileț Jenica).  

Domnul Jilcu Adrian – viceprimar cu atribuții de primar al Muncipiului Onești nu a 

participat la procedura de vot a proiectelor de hotărâre înscrise pe ordinea de zi. 

 
 

D-na președinte de ședință Sticlaru Dana-Cerasela – Cunoașteți proiectul ordinii 

de zi cu suplimentările aduse? Dau citire proiectului ordinii de zi: 

 

1. Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul privat în domeniul public al 

municipiului Onești a unor imobile construcții - blocuri de locuințe pentru tineri situate în 

str. Viitorului, municipiul Onești, județ Bacău. 

Iniţiator: Jilcu Adrian  – viceprimar cu atribuții de primar 

 

2. Proiect de hotărâre privind majorarea salariilor de bază pentru funcționarii publici 

și personalul contractual din cadrul aparatului de specialitate al primarului, 

instituţiilor/serviciilor publice din subordinea consiliului local, începând cu luna iunie 

2024. 

Iniţiator: Jilcu Adrian  – viceprimar cu atribuții de primar 

 

3. Probleme de interes local (Diverse).  
 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea Listei sesiunii I de selecţie din anul 2024 a 

proiectelor/programelor depuse pentru finanţare nerambursabilă din fondurile bugetului 

local al municipiului Oneşti. 

Inițiator: Jilcu Adrian – viceprimar cu atribuții de primar 

 

5. Proiect de hotărâre pentru aprobarea Listei de prioritate nr.1 pentru anul 2024, a 

solicitanților de locuinte, in vederea atribuirii de camere de locuit in imobilul din strada 

Libertății, nr.1-Municipiul Onești. 

Inițiator: Jilcu Adrian – viceprimar cu atribuții de primar 
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6. Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Local 

nr.283/18 octombrie 2021 privind aprobarea documentatiei in faza  DALI, a indicatorilor 

tehnico–economici, a Devizului General și a depunerii cererii de finanțare prin Programul 

Național de Investiții ”Anghel Saligny” pentru obiectivul de investiții:   "Modernizare 

Calea Adjudului ,  DN 11 A  (drum de categoria III), Municipiul Onesti, Judetul Bacau" 

Inițiator: Jilcu Adrian – viceprimar cu atribuții de primar 

 

D-na președinte de ședință Sticlaru Dana-Cerasela – Dacă sunt discuții la 

ordinea de zi? Dacă nu sunt discuții, supun la vot ordinea de zi. Cine este pentru? 

  

D-na președinte de ședință Sticlaru Dana-Cerasela – face apelul nominal al 

consilierilor prezenți, iar rezultatul votului este următorul: 

Prezenţi la lucrările ședinței sunt  19 de consilieri din cei 21 de consilieri locali aflați 

în funcție. 

Prezenţi la vot: 18 consilieri din totalul de 21 consilieri aflați în funcție, lipsă fiind 

Pașcu Apăvăloaie Elena și Andronache Nicolae Tudor. 

Pentru: 18 voturi (Sticlaru Dana-Cerasela, Sergentu Adrian, Jitaru Adrian, Roșca 

Sorin, Cimpoeșu Gheorghe, Doileț Jenica, Maxim Miluță, Zarzu Octavian Ciprian, 

Botezatu Maria, Dobrea Costel, Bujor Dumitru Marcel, Aanei Ileana, Doboș Sergiu Mihail,  

Moraru Marian, Agapi Alexandru Corneliu, Dumitru Mihai, Orhean Ionuț și Popescu 

Carmen) 

Împotrivă: 0 voturi 

Abțineri: 0 voturi 

Se aprobă cu unanimitate. 

 

D-na președinte de ședință Sticlaru Dana-Cerasela – Se trece la primul punct de 

pe ordinea de zi: 

1. Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul privat în domeniul public al 

municipiului Onești a unor imobile construcții - blocuri de locuințe pentru tineri situate în 

str. Viitorului, municipiul Onești, județ Bacău. 

Iniţiator: Jilcu Adrian  – viceprimar cu atribuții de primar 

 

Dl. cons. jur. Daniel Spânu, secretar general al municipiului – Prezintă referatul 

de aprobare. 

 

D-na președinte de ședință Sticlaru Dana-Cerasela – Raportul de specialitate v-a 

fost prezentat. 

 

Dl. consilier local Jitaru Adrian – Prezintă avizul favorabil al comisiei de 

specialitate nr. 1. 

 

Dl. consilier local Dobrea Costel – Prezintă avizul favorabil al comisiei de 

specialitate nr. 4. 

 

D-na președinte de ședință Sticlaru Dana-Cerasela – Dacă sunt discuții la 

proiectul de hotărâre? 
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La lucrările ședinței, intră și participă, prin sistem on-line audio–video,  

doamna consilier local Pașcu Apăvăloaie Elena și domnul consilier local Andronache 

Nicolae Tudor. Prezenți la lucrările ședinței ordinare sunt toți cei 21 de consilieri 

locali în aflați funcție. 

 

Discuții: 

 

Dl. consilier local Cimpoeșu Gheorghe – Doamna Anghel, care este logica pentru 

care treceți din domeniul privat în domeniul public? Aș fi înțeles dacă era invers, dar așa nu 

înțeleg.   

 

Dl. cons. jur. Daniel Spânu, secretar general al municipiului – Această situație 

se află în studiu de mai mult timp. La acest moment, după ce ne-am consultat cu 

reprezentanții Agenției Naționale a Locuințelor din România, și ca urmare a unei audiențe 

solicitate în cursul săptămânii trecute de o parte dintre locuitorii – chiriași ai ANL-urilor, s-

a constatat că există o procedură de vânzare a acestor apartamente sau garsoniere. Primul 

lucru care trebuia făcut de la început este că aceste apartamente trebuiau să fie în domeniul 

public al localității. Au fost greșit înscrise în Cartea funciară în anul 2004 iar cei de la 

Agenția Națională pentru Locuințe ne-au solicitat să facem acest lucru. Următorul pas este 

trecerea din domeniul public al muncipiului Onești în domeniul al statului român iar cel de-

al treilea pas fiind trecerea din domeniul public al statului român în domeniul privat al 

statului român. Aceasta este procedura pe care de la Agenția Națională pentru Locuințe            

ne-au indicat-o să o parcurgem pentru a demera această acțiune de vânzare a lor. 

 

D-na consilier local Pașcu Apăvăloaie Elena – Vreau să întreb de ce acum s-a 

făcut acest proiect pe care l-am așteptat atâția ani de zile. Cererile sunt făcute din anul 

2020. 

 

Dl. cons. jur. Daniel Spânu, secretar general al municipiului – Solicitările sunt 

de ceva vreme. S-a purtat corespondență cu Agenția Națională pentru Locuințe. Nici 

chiriașii nu au fost foarte hotărâți să cumpere iar săptămâna trecută au venit într-un grup 

foarte mare în audiență. Am fost și eu invitat la acea ședință. S-au reluat discuțiile, atât cu 

Agenția Națională pentru Locunțe, cât și cu cei de la ANCI și BCPI, pentru a demara 

această acțiune. Ne aflăm în prima etapă.  

 

D-na consilier local Pașcu Apăvăloaie Elena – E bine că s-a făcut acest lucru dar 

acești oameni așteaptă de ani de zile. Eu vă spun că am văzut, inclusiv corespodența purtată 

de locatarii din blocurile ANL cu Primăria Muncipiului Onești și mi se pare că demersurile 

făcute la acest moment, cu câte zile înainte de alegeri, au un caracter pe care nu aș vrea să-l 

numesc la acest moment. Atâta timp cât în ședințele Consiliul local s-a solicitat aplecarea 

executivului către această chestiune, mi s-ar fi părut normal să se întâmple, nu să așteptăm 

campania electorală și să înțelegem că trebuie obligatoriu făcut ca să mai luăm niște voturi.  

 

Dl. consilier local Jitaru Adrian – Puteați să faceți un proiect.  

 

D-na președinte de ședință Sticlaru Dana-Cerasela – Să înțeleg că, în opinia 

doamnei Pașcu, în timpul campaniei, toată lumea ar trebui să oprească lucrările.  

 

D-na consilier local Pașcu Apăvăloaie Elena – Ați înțeles greșit, doamna Sticlaru. 
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Dl. consilier local Zarzu Octavian Ciprian – Domnul Secretar spus că nu au fost 

convinși, nu au fost hotărâți. Nu este așa. S-au făcut adrese, s-au făcut petiții. Chiar și eu, și 

colega mea, am spus că oamenii vor. Haideți să îi ajutăm să vedem care sunt demersurile 

ca să facă acest pas. S-a tot așteptat. Chiar acum un an și jumătate, să trimiteți adrese la 

București sau nu știu unde și să așteptăm răspuns. Așteptă de un an jumătate. Chiar acum 

în campanie se găsește o soluție. Eu spun că este ok că se găsește o soluție. A trecut foarte 

mult timp și oamenii au avut așteptări foarte mari.  

 

Dl. cons. jur. Daniel Spânu, secretar general al municipiului – Ceea ce știu este 

de acolo unde am fost invitat și acolo unde am purtat discuțiile. Eu, săptămâna trecută, am 

fost invitat la o ședință. Împreună cu cei de acolo, s-a demarat această acțiune.  

 

Dl. consilier local Zarzu Octavian Ciprian – S-a făcut o adresă care a fost 

semnată de câțiva zeci de oameni și care și-au exprimat această dorință. 

 

Dl. cons. jur. Daniel Spânu, secretar general al municipiului – Nu cunosc. La 

mine nu au ajuns și nu cunosc.  

 

Dl. consilier local Cimpoeșu Gheorghe – Eu înțeleg așa, domnule Secretar, trecem 

din domniul public în domeniul privat al municipiului... 

 

Dl. cons. jur. Daniel Spânu, secretar general al municipiului – Nu. Invers. 

 

Dl. consilier local Cimpoeșu Gheorghe – Din domeniu privat în domeniul public. 

Din domeniul public în domeniul public al statului rămân. Ele vor fi vândute din domeniul 

public al statului român.  

 

Dl. cons. jur. Daniel Spânu, secretar general al municipiului – Nu. Din domeniul 

public al municipiului Onești în domeniul public al statului. După care, din domeniul 

public al statului în domeniul privat al statului, și vor fi vândute, dar după ce primim toate 

documentele aferente de la Agenția Națională pentru Locuințe. O să vă întrebați de ce sunt 

atâtea hotărâri. Și noi, la rândul nostru, ne-am întrebat. În situația când hotărârea va trece, 

după ce se va da următoarea hotărâre, se va face o înscriere provizorie în Cartea funciară pe 

statul român, pentru a putea fi emisă hotărârea de guvern de preluare. Practic urmează, cel 

puțin, două hotărâri de guvern, dacă nu mă înșel, ulterior. Așa s-a întâmplat în toată țara.  

 

Dl. consilier local Bujor Dumitru Marcel – În legătură cu acest subiect, aș vrea să 

îmi cer scuze în numele consilierilor locali, de oricare coloratură politică, pentru că, de-a 

lungul anilor, poate alții și în legislatura trecută, nu am făcut un proiect de hotărâre în acest 

sens. Noi suntem vinovați, consilierii locali.  

 

D-na consilier local Pașcu Apăvăloaie Elena – O întrebare tehnică. Înțeleg de la 

domnul Secretar, că vâzarea o va face Primăria municipiului Onești pentru niște bunuri 

care vor fi în proprietatea privată a statului român? Așa am reținut eu. 

 

Dl. cons. jur. Daniel Spânu, secretar general al municipiului – Da.  

 

D-na consilier local Pașcu Apăvăloaie Elena – Dar, cum pot eu vinde dacă nu am 

calitatea de proprietar? Cum pot vinde niște bunuri care sunt în proprietatea privată a 

statului român? Eu nu pot vinde decât niște bunuri care îmi aparțin, pe care sunt proprietar. 
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Vânzarea înseamnă transferul dreptului de proprietate. Eu nefiind proprietar nu am cum să 

vând.  

 

Dl. cons. jur. Daniel Spânu, secretar general al municipiului – Din discuțiile pe 

care le-am purtat și din ceea ce m-am documentat, primăriile sunt cele care vând, pe baza 

împuternicirii, probabil fie prin hotărâre de guvern, fie prin ordinul Agenției Naționale 

pentru Locuințe.  

 

D-na consilier local Pașcu Apăvăloaie Elena – Vom fi mandatari. 

 

Dl. cons. jur. Daniel Spânu, secretar general al municipiului – Exact.  

 

D-na președinte de ședință Sticlaru Dana-Cerasela – Dacă mai sunt discuții la 

proiectul de hotărâre? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? 

  

D-na președinte de ședință Sticlaru Dana-Cerasela – face apelul nominal al 

consilierilor prezenți, iar rezultatul votului este următorul: 

Prezenţi la lucrările ședinței sunt  21 de consilieri din cei 21 de consilieri locali aflați 

în funcție. 

Prezenţi la vot: 20 consilieri din totalul de 21 consilieri aflați în funcție. 

Pentru: 20 voturi (Sergentu Adrian, Jitaru Adrian, Roșca Sorin, Cimpoeșu 

Gheorghe, Doileț Jenica, Maxim Miluță, Zarzu Octavian Ciprian, Botezatu Maria, Dobrea 

Costel, Bujor Dumitru Marcel, Sticlaru Dana-Cerasela, Aanei Ileana, Doboș Sergiu Mihail, 

Pașcu Apăvăloaie Elena, Moraru Marian, Orhean Ionuț, Agapi Alexandru Corneliu, 

Andronache Nicolae Tudor, Dumitru Mihai și Popescu Carmen) 

Împotrivă: 0 voturi 

Abțineri: 0 voturi 

Se adoptă cu unanimitate. 

 

D-na președinte de ședință Sticlaru Dana-Cerasela – Se trece la punctul 2 de pe 

ordinea de zi: 

2. Proiect de hotărâre privind majorarea salariilor de bază pentru funcționarii publici 

și personalul contractual din cadrul aparatului de specialitate al primarului, 

instituţiilor/serviciilor publice din subordinea consiliului local, începând cu luna iunie 

2024. 

Iniţiator: Jilcu Adrian  – viceprimar cu atribuții de primar 
 

Dl. cons. jur. Daniel Spânu, secretar general al municipiului – Prezintă referatul 

de aprobare. 
 

Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian – Raportul de specialitate v-a fost 

prezentat. 
 

Dl. consilier local Jitaru Adrian – Prezintă avizul favorabil al comisiei de 

specialitate nr. 1. 
 

D-na consilier local Pașcu Apăvăloaie Elena – Prezintă avizul favorabil al 

comisiei de specialitate nr. 4. 
 

D-na președinte de ședință Sticlaru Dana-Cerasela – Dacă sunt discuții la 

proiectul de hotărâre? 
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Dl. consilier local Cimpoeșu Gheorghe – Eu nu voi participa la vot, dar voi 

participa la dezbaterea proiectului. 

 

Dl. consilier local Jitaru Adrian – Dacă nu participați la vot, nu puteți participa 

nici la dezbaterea acestuia. 

 

Dl. consilier local Cimpoeșu Gheorghe – Este exact același lucru pentru care 

participă șeful dumneavoastră, viceprimarul cu atribuții de primar, la ședință. Nu votează 

dar participă la ședință și inițiază proiecte. Doamna Anghel, în raportul de specialitate 

spuneți că salariul nu are voie să depășească salariul viceprimarului. Din declarațiile de 

avere sunt cel puțin două salarii care depășesc cu mult salariul viceprimarului. Cum 

explicați și cum o să procedați cu mărirea de salariu pentru persoanele în cauză? 

 

D-na cons. jur. Anghel Irina-Elena, director general al Direcției Generale 

Dezvoltare Locală – Nu știu la ce situație vă referiți. Vă rog să-mi faceți în scris și o să vă 

răspund în scris la aceste întrebări. 

 

Dl. consilier local Cimpoeșu Gheorghe – Nu merge așa, doamna Director. Cred că 

nu știți unde vă aflați, doamna Director. Sunteți în ședința Consiliului local și sunt consilier 

local să vă pun întrebări.  

 

D-na cons. jur. Anghel Irina-Elena, director general al Direcției Generale 

Dezvoltare Locală – Pentru a vă putea da răspuns trebuie să analizez întrebarea 

dumneavoastră. 

 

Dl. consilier local Cimpoeșu Gheorghe – Dar vă spun eu. În 2023 aveți un venit de 

două miliarde trei sute mii lei, în condițiile în care viceprimarul are un venit de un miliard 

o sută. Ce este așa greu de înțeles? Dumneavoastră, Anghel Irina, în anul 2023, ați luat din 

bugetul oneștelor două  miliarde trei sute, în condițiile în care, prin Legea din 2017, nu vă 

dă voie să depășiți veniturile viceprimarului, care conform aceleași declarații de avere, este 

de un miliard o sută. Să vedeți că, aceștia de la USR ne uităm în hârtii. De aceea ne-au 

trimis oamenii în Consiliul local. Dacă ați vrut să vă dau exemplu, v-am dat un exemplu. 

Vă rog să explicați cum veți proceda cu salariul dumneavoastră și cu alt salariu, când 

depășiți cu mult prevederea legală. Faceți state de plată paralele? Mă uit la oneșteni. Nu vor 

să explice de ce încasează o căruță de bani. De ce directorul general are 50 și ceva de mii 

de euro într-un an. Și vrea scris.   

 

Dl. consilier local Jitaru Adrian – Dacă ați sesizat un abuz, vă rog frumos să 

sesizați organele competente. Nu mai faceți circ și campanie electorală în Consiliul local. 

Vă mulțumesc! 

 

Dl. consilier local Cimpoeșu Gheorghe – Faptul că ați făcut tot felul de prostii în 

spate, nu vă face acum curați și frumoși, fraților! Tot aceia sunteți.  

 

D-na președinte de ședință Sticlaru Dana-Cerasela – Dacă mai sunt discuții? 

Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? 

 

 



 

7 

 

 

 

 

D-na președinte de ședință Sticlaru Dana-Cerasela –  face apelul nominal al 

consilierilor prezenți, iar rezultatul votului este următorul: 

În conformitate cu prevederile art. 228 din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, consilieri locali: 

Pașcu Apăvăloaie Elena, Orhean Ionuț, Doileț Jenica și Cimpoeșu Gheorghe nu au 

participat la adoptarea acestuia. 

Prezenţi la lucrările ședinței sunt  21 de consilieri din cei 21 de consilieri locali aflați 

în funcție. 

Prezenţi la vot: 16 consilieri din totalul de 21 consilieri aflați în funcție. 

Pentru: 16 voturi (Sergentu Adrian, Jitaru Adrian, Roșca Sorin, Maxim Miluță, 

Zarzu Octavian Ciprian, Botezatu Maria, Dobrea Costel, Bujor Dumitru Marcel, Sticlaru 

Dana-Cerasela, Aanei Ileana, Doboș Sergiu Mihail,  Moraru Marian, Agapi Alexandru 

Corneliu, Andronache Nicolae Tudor, Dumitru Mihai și Popescu Carmen) 

Împotrivă: 0 voturi 

Abțineri: 0 voturi 

Se adoptă cu unanimitate. 

 

D-na președinte de ședință Sticlaru Dana-Cerasela – Punctul 3 de pe ordinea de 

zi, Probleme de interes local (Diverse), se lasă la urmă. Se trece la punctul 4 de pe ordinea 

de zi: 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea Listei sesiunii I de selecţie din anul 2024 a 

proiectelor/programelor depuse pentru finanţare nerambursabilă din fondurile bugetului 

local al municipiului Oneşti. 

Inițiator: Jilcu Adrian – viceprimar cu atribuții de primar 

 

Dl. cons. jur. Daniel Spânu, secretar general al municipiului – Prezintă referatul 

de aprobare. 

 

D-na președinte de ședință Sticlaru Dana-Cerasela – Raportul de specialitate v-a 

fost prezentat. 

 

Dl. consilier local Jitaru Adrian – Prezintă avizul favorabil al comisiei de 

specialitate nr. 1. 

 

Dl. consilier local Sergentu Adrian – Prezintă avizul favorabil al comisiei de 

specialitate nr. 3. 

 

D-na consilier local Pașcu Apăvăloaie Elena – Prezintă avizul favorabil al 

comisiei de specialitate nr. 4. 

 

D-na președinte de ședință Sticlaru Dana-Cerasela – Dacă sunt discuții la 

proiectul de hotărâre? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? 
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Dl. președinte de ședință Sergentu Adrian face apelul nominal al consilierilor 

prezenți, iar rezultatul votului este următorul: 

În conformitate cu prevederile art. 228 din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, domnul consilier 

local Zarzu Octavian Ciprian nu a participat la dezbaterea proiectului și nici la adoptarea 

acestuia. 

Prezenţi la lucrările ședinței sunt  21 de consilieri din cei 21 de consilieri locali aflați 

în funcție. 

Prezenţi la vot: 19 consilieri din totalul de 21 consilieri aflați în funcție. 

Pentru: 19 voturi (Sergentu Adrian, Jitaru Adrian, Roșca Sorin, Doileț Jenica, 

Maxim Miluță, Bujor Dumitru Marcel, Sticlaru Dana-Cerasela, Aanei Ileana, Doboș Sergiu 

Mihail, Moraru Marian, Orhean Ionuț, Agapi Alexandru Corneliu, Andronache Nicolae 

Tudor, Popescu Carmen, Botezatu Maria, Cimpoeșu Gheorghe, Dumitru Mihai, Dobrea 

Costel și Pașcu Apăvăloaie Elena) 

Se adoptă cu unanimitate. 

 

D-na președinte de ședință Sticlaru Dana-Cerasela – Se trece la punctul 5 de pe 

ordinea de zi: 

5. Proiect de hotărâre pentru aprobarea Listei de prioritate nr.1 pentru anul 2024, a 

solicitanților de locuinte, in vederea atribuirii de camere de locuit in imobilul din strada 

Libertății, nr.1-Municipiul Onești. 

Inițiator: Jilcu Adrian – viceprimar cu atribuții de primar 

 

Dl. cons. jur. Daniel Spânu, secretar general al municipiului – Prezintă referatul 

de aprobare. 

 

D-na președinte de ședință Sticlaru Dana-Cerasela – Raportul de specialitate v-a 

fost prezentat. 

 

Dl. consilier local Jitaru Adrian – Prezintă avizul favorabil al comisiei de 

specialitate nr. 1. 

 

Dl. consilier local Sergentu Adrian – Prezintă avizul favorabil al comisiei de 

specialitate nr. 3. 

 

Dl. consilier local Bujor Dumitru Marcel – Prezintă avizul favorabil al comisiei 

de specialitate nr. 4. 

 

D-na președinte de ședință Sticlaru Dana-Cerasela – Dacă sunt discuții la 

proiectul de hotărâre? 

 

D-na președinte de ședință Sticlaru Dana-Cerasela – Dacă sunt discuții la 

proiectul de hotărâre? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? 

  

D-na președinte de ședință Sticlaru Dana-Cerasela – face apelul nominal al 

consilierilor prezenți, iar rezultatul votului este următorul: 

Prezenţi la lucrările ședinței sunt  19 de consilieri din cei 21 de consilieri locali aflați 

în funcție. 

Prezenţi la vot: 18 consilieri din totalul de 21 consilieri aflați în funcție, lipsă fiind 

Dumitru Mihai și Pașcu Apăvăloaie Elena. 
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Pentru: 18 voturi (Sergentu Adrian, Jitaru Adrian, Roșca Sorin, Cimpoeșu 

Gheorghe, Doileț Jenica, Maxim Miluță, Zarzu Octavian Ciprian, Botezatu Maria, Dobrea 

Costel, Bujor Dumitru Marcel, Sticlaru Dana-Cerasela, Aanei Ileana, Doboș Sergiu Mihail, 

Moraru Marian, Orhean Ionuț, Agapi Alexandru Corneliu, Andronache Nicolae Tudor și 

Popescu Carmen) 

Împotrivă: 0 voturi 

Abțineri: 0 voturi 

Se adoptă cu unanimitate. 

 

D-na președinte de ședință Sticlaru Dana-Cerasela – Se trece la punctul 6 de pe 

ordinea de zi: 

6. Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Local 

nr.283/18 octombrie 2021 privind aprobarea documentatiei in faza  DALI, a indicatorilor 

tehnico–economici, a Devizului General și a depunerii cererii de finanțare prin Programul 

Național de Investiții ”Anghel Saligny” pentru obiectivul de investiții:  "Modernizare Calea 

Adjudului ,  DN 11 A  (drum de categoria III), Municipiul Onesti, Judetul Bacau" 

Inițiator: Jilcu Adrian – viceprimar cu atribuții de primar 

 

Dl. cons. jur. Daniel Spânu, secretar general al municipiului – Prezintă referatul 

de aprobare. 

 

D-na președinte de ședință Sticlaru Dana-Cerasela – Raportul de specialitate v-a 

fost prezentat. 

 

Dl. consilier local Jitaru Adrian – Prezintă avizul favorabil al comisiei de 

specialitate nr. 1. 

 

Dl. consilier local Bujor Dumitru Marcel – Prezintă avizul favorabil al comisiei 

de specialitate nr. 4. 

 

D-na președinte de ședință Sticlaru Dana-Cerasela – Dacă sunt discuții la 

proiectul de hotărâre? 

 

Discuții: 

 

Dl. consilier local Zarzu Octavian Ciprian – Prin ce se modifică și se completează 

acest proiect? Nu am reușit să îl studiez îndeaproape. 

 

Dl. consilier local Cimpoeșu Gheorghe – Faceți scris și vă răspunde, doar nu știe. 

La două miliarde pentru ce (...), credeți că știe să vă spună?  

 

D-na președinte de ședință Sticlaru Dana-Cerasela – Domnule Cimpoeșu, vă rog 

frumos să vă abțineți! 

 

D-na cons. jur. Anghel Irina – Elena, director general, Direcția Generală 

Dezvoltare Locală – Este pentru prima oară când ni se aduce proiectul tehnic. Până la 

acest moment am avut doar faza DALI. Acum, proiectantul ne-a comunicat ieri proiectul 

tehnic. Diferența majoră, din punctul meu de vedere, la DALI, este faptul că, prin proiectul 

tehnic s-au găsit soluții în așa fel încât să se rezolve problema cu cantitatea mare de apă 

care nu era doar la Remat, era și în partea de sus, la sensul giratoriu al Căii Adjudului. Ceea 

ce înseamnă că ne încadrăm pe valoarea totală a contractului de finanțare. Se rezolvă 
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problema cu apa care se aduna în cantitate destul de mare, în anumite situații, și se 

modifică devizul general. Banii de la diverse și neprevăzute se pun la construcții pentru a 

putea să rezolvăm problema. În estimarea noastră, credem că, în cel mult zece zile, 

constructorul începe lucrarea.  

 

D-na președinte de ședință Sticlaru Dana-Cerasela – Dacă mai sunt discuții la 

proiectul de hotărâre? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? 

  

D-na președinte de ședință Sticlaru Dana-Cerasela – face apelul nominal al 

consilierilor prezenți, iar rezultatul votului este următorul: 

Prezenţi la lucrările ședinței sunt  18 de consilieri din cei 21 de consilieri locali aflați 

în funcție. 

Prezenţi la vot: 17 consilieri din totalul de 21 consilieri aflați în funcție, lipsă fiind 

Dumitru Mihai, Sergentu Adrian și Pașcu Apăvăloaie Elena. 

Pentru: 17 voturi (Jitaru Adrian, Roșca Sorin, Cimpoeșu Gheorghe, Doileț Jenica, 

Maxim Miluță, Zarzu Octavian Ciprian, Botezatu Maria, Dobrea Costel, Bujor Dumitru 

Marcel, Sticlaru Dana-Cerasela, Aanei Ileana, Doboș Sergiu Mihail, Moraru Marian, 

Orhean Ionuț, Agapi Alexandru Corneliu, Andronache Nicolae Tudor și Popescu Carmen) 

Împotrivă: 0 voturi 

Abțineri: 0 voturi 

Se adoptă cu unanimitate. 

 

D-na președinte de ședință Sticlaru Dana-Cerasela – Se trece la punctul 3 de pe 

ordinea de zi: 

3) Probleme de interes local (Diverse). Dacă sunt discuții?  

 

Discuții: 

 

Dl. cons. jur. Daniel Spânu, secretar general al municipiului – Aș vrea să vă 

reamintesc, să nu uitați de declarațiile de avere și de interese.  

 

Dl. consilier local Bujor Dumitru Marcel – Ca urmare a alegerilor din 9 iunie, 

poate nu ne vom mai regăsi în Consiliul local. Vreau să vă mulțumesc pentru colaborarea 

pe care am avut-o în Consiliu local. Vreau să vă cer scuze pentru unele greșeli pe care            

le-am săvârșit față de unii dintre dumneavoastră. Să vă urez, indiferent de rezultatele din 9 

iunie, multă sănătate și succes în viitoarele activități politice. Pierre de Coubertin, părintele 

jocurilor olimpice, spunea: „Ai câștigat, continuă. Ai pierdut, continuă.” V-aș ruga să nu 

uitați că funcțiile sunt trecătoare. Să nu uităm să ne respectăm reciproc. Să fim modești, să 

nu ne jignim, cum s-a mai întâmplat în unele ședinte ale Consilului local. Aș vrea, în două 

minute, să vă amintesc câteva reflecții ale unui filozof, despre om și omenie. Citez, 

„Jumătate din răul făcut pe această lume se datorează oamenilor care vor să se simtă 

importanți”, „Muștele caută o rană, albinele flori, oamenii buni calități iar bârfitorii 

defecte, dar nu văd defectele lor.” Aș mai avea două, care cred că ne caracterizează pe toți 

și ar trebui să ținem cont toți, și în special Laurențiu, „Dacă te astepți ca lumea să fie 

corectă, pentru că tu ești corect, te păcălești singur. Este ca și cum te-ai aștepta ca leul să nu 

te mănânce pentru că nu le-ai mâncat și tu pe el”. „Lasă-i pe oameni să te judece, lasă-i să 

te înțeleagă grești, lasă-i să te bârfească. Problemele tuturor nu sunt problema ta. Tu rămâi 

un om bun, simte-te liber în autenticitatea ta. Indiferent ce spun sau fac alții să nu 

îndrăznești/îndrăznim să te îndoiești de valoarea ta”. În final, aș vrea să închei cu o mică 

răutate. Toți dintre noi avem răutăți. Diferă procentajul de răutate, de la unul la altul.     

Luați-o ca pe o glumă sau ca pe un pamflet, deoarece întrevăd o luptă acerbă pe 9 iunie 
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pentru funcția de primar sau de consilier local. Urez succes tuturor candidaților care se vor 

lupta pentru locul 2, 3, 4 și așa mai departe, deoarece primul loc, conform sondajelor, este 

deja adjudecat pentru continuitate. Vă mulțumesc! 

 

Dl. consilier local Cimpoeșu Gheorghe – Ați spus mai înainte că nu contează 

părerea oamenilor. Votul lor contează.  

 

Dl. consilier local Bujor Dumitru Marcel – Să nu fim mai mult decât suntem.  

 

D-na președinte de ședință Sticlaru Dana-Cerasela – Dacă mai sunt discuții? 

Dacă nu, declar închise lucrările ședinței extraordinare de astăzi! 

 

 

 

 


